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                                                  PROTOKÓŁ  Nr 10/2024 

z  posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

w dniu 27 listopada 2024r. 

 

Posiedzenie otworzył przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych 

Mariusz Strzępek o godzinie 12:00. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził 

prawomocność posiedzenia, powitał zebranych gości i zaproponował następujący porządek 

posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-

2043. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2025-2043. 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Tomaszowskiego na rok 2025. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – przedstawiła powyższy projekt uchwały. Projekt stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  



Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Mariusz Strzępek 

Przypomniał ,że w budżecie są zawarte  zmiany dotyczące zatrudnienia. 

Autopoprawka dotyczy przesunięcia z wynagrodzeń na zimowe utrzymanie dróg. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Mariusz Strzępek - poddał 

pod głosowanie powyższy projekt uchwały.                                                                                       

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 5 głosach ZA 

 

 

 

Ad. 5 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na 

lata 2024-2043. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – przedstawiła powyższy projekt uchwały. Projekt stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Mariusz Strzępek - poddał 

pod głosowanie powyższy projekt uchwały.                                                                                       

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 5 głosach ZA 

 

 
 

Ad.6 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2025-2043. 

 

Komisja zapoznała się z projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2025-2043, przewodniczący komisji  Zdrowia rodziny  i Spraw 

Społecznych- Mariusz Strzępek nie poddawał pod głosowanie projektu w/w uchwały. 

 

Ad.7 Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Tomaszowskiego na rok 

2025. 

 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak  – przedstawiła powyższy projekt uchwały. Projekt stanowi 

załącznik do  niniejszego protokołu.  

 

 

 



Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Mariusz Strzępek 

Powiedział ,że czynsze z Tomaszowskiego Centrum Zdrowia przeznaczaliśmy na wydatki 

szpitalne i praktyka ta została zmieniona. Zapytał jaką mam inwestycję szpitalna wpisana w 

budżecie? 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że  pół miliona zostało przeznaczone  na hospicjum 

Radna Alicja Zwolak-Plichta 

Zapytała czy pieniądze, które są przeznaczone na hospicjum ,są przeznaczone na jakiś 

konkretny cel? 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedziała ,że te pieniądze są przeznaczone na wyposażenie 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Mariusz Strzępek 

Zwrócił  uwagę ,że to nie jest konkretny cel, tak naprawdę nie wiemy na co zostaną 

konkretnie wydane te środki.  Powiedział ,że podmiot, który występował do nas o te środki 

nie podał konkretnego celu 

Radna Alicja Zwolak- Plichta 

Zapytała na jakiej podstawie przyznajemy te  środki? Zapytała kto jest właścicielem 

hospicjum? 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że na ten moment właścicielem hospicjum będzie miasto 

Radna Alicja Zwolak- Plichta 

Zapytała czy my kupujemy to wyposażenie hospicjum dla miasta? Czy dla prywatnej osoby? 

Powiedziała ,że jeżeli wszystko  może zostać przekazane… 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Mariusz Strzępek 

Odpowiedział, że majatek nie.  Dodał ,że  może zostać przekazane w dzierżawę ewentualnie 

 

Radna Alicja Zwolak- Plichta 

Zapytała czy hospicjum będzie cały czas własnością miasta? Zapytała czym będzie 

zajmowała się fundacja ,,Dwa Skrzydła” ? 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała, że fundacja ,,Dwa Skrzydła” będzie prowadzić to hospicjum 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Mariusz Strzępek 

Powiedział ,że spore pieniądze na hospicjum przeznaczył również sejmik, oprócz tego jest 

jeszcze dofinansowanie zewnętrzne. Więc warto by był wiedzieć na co konkretnie będą 

przeznaczone wszystkie środki. 



Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Poinformowała ,że w sprawie hospicjum jest podjęta uchwała Rady Powiatu oraz podpisana 

jest umowa. Powiedziała ,że kopia faktury zostanie później do nas przekazana, więc będzie  

wiadomo co zostało zakupione. Powiedziała, ze jest jeszcze zakup kotła gazowego w DPS-e, 

budowę instalacji fotowoltaicznej w DPS-e, to są zadania  inwestycyjne dotowane z 

wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska. Dodała ,że jeśli chodzi o deficyt to w 

projekcie budżetu deficyt wynosić będzie 6 milionów 238 200, cała kwota do zaciągnięcia 

kredytu to 9 981 173. Planowana kwota długu to 87 630 516. Powiedziała ,że od 2019 roku 

jest to najmniejsza kwota kredytu i najniższy deficyt. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Mariusz Strzępek 

Dodał ,że również jest najniższy poziom inwestycji. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że nie ma możliwości zrobienia inwestycji bez wsparcia kredytem, dodała ,że 

wzrost inwestycji to jest również wzrost kredytu. 

Radna Alicja Zwolak- Plichta 

Zapytała w jaki sposób spłacany jest kredyt, skoro Powiat nie ma własnych dochodów? 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała ,że w części dostajemy subwencję, dodała ,że WPF pozwala nam na zaciąganie 

kredytu do pewnej wysokości. Poinformowała ,że powiat nie ma środków własnych na 

pokrycie zadań inwestycyjnych. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Mariusz Strzępek 

Zapytał z czego wynika prawie 16 % wzrost wydatków na administrację? 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedziała ,że to między innymi są podwyżki, zarząd dróg i bieżące  utrzymanie 

starostwa. 

 

Ad. 8 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Mariusz Strzępek 

Poinformował ,że wracamy do kwartalnych sprawozdań z działalności Tomaszowskiego 

Centrum Zdrowia, powiedział ,że w grudniu zapraszamy Zarząd Powiatu na komisję. 

 

Ad. 9  Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Mariusz Strzępek zamknął  

posiedzenie komisji.  



 

 

 

Protokołowała  Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny                     

i Spraw Społecznych 

Paulina Węglarska 

                                                                                           Mariusz Strzępek 

 

 
 


